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Protokół nr 01/01/2006 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Przestrzennego Rady 
Miasta Gda ńska 

w dniu 30 listopada 2006 roku o godz. 16.30 
w sali 212 

 Nowego Ratusza w Gda ńsku, przy ul. Wały 
Jagiello ńskie 1. 

 
 

Obecni: wg zał ączonych list obecno ści. 
 
Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska otworzył 
pierwsze posiedzenie komisji, powitał wszystkich i 
jako punkt pierwszy zaproponował wybór 
Przewodnicz ącego Komisji. 
 
 

Sylwester Pruś – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Wyjaśnił, jaki jest sposób głosowania nad wyborem przewodniczącego i 
wiceprzewodniczącego komisji. 
Zaproponował, aby te wybory były jawne i poddał ten wniosek pod głosowanie. 
 
Komisja, jednogłośnie – 7 głosami „za” przyjęła wniosek i wyraziła zgodę na 
głosowanie jawne. 
 
Sylwester Pruś – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Zapytał członków komisji kogo zgłaszają, jako kandydata na stanowisko 
przewodniczącego. 
 
Marek Bumblis – członek komisji 
Zaproponował kandydaturę pani Małgorzaty Chmiel na stanowisko 
Przewodniczącego komisji. 
 
Małgorzata Chmiel – członek komisji 
Wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Więcej propozycji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 
Sylwester Pruś – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Gdańska 
 
Poinformował, iŜ w wyniku głosowania, jednogłośnie – 7 głosami „za”, pani 
Małgorzata Chmiel wybrana została Przewodniczącą komisji. 
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Następnie zapytał członków komisji, kogo proponują na stanowisko 
Wiceprzewodniczącego Komisji? 
 
Małgorzata Chmiel – Przewodnicząca komisji 
Zaproponowała pana Macieja Lisickiego na to stanowisko. 
 
Maciej Lisicki – członek komisji 
Wyraziła zgodę. 
 
Więcej propozycji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 
Sylwester Pruś – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Gdańska 
 
Poinformował, iŜ w wyniku głosowania, jednogłośnie – 7 głosami „za”, pan 
Maciej Lisicki  wybrany został Wiceprzewodniczącym komisji. 
 
 
Małgorzata Chmiel – Przewodnicząca komisji 
Zaproponował, aby pierwsze posiedzenie komisji odbyło się w siedzibie Biura 
Rozwoju Gdańska, dzięki czemu członkowie będą mogli poznać najwaŜniejsze 
zagadnienia z dziedziny, jaką zajmuje się komisja. Zaproponowała, aby odbyło 
się ono w poniedziałek 11 grudnia br. o godzinie 14.00. 
Następnie po uzgodnieniu z członkami komisji ustaliła, iŜ posiedzenia komisji 
będą odbywały się cyklicznie, co tydzień w poniedziałki o godzinie 14.30.  
 
Więcej ustaleń nie było, w związku z czym zamknęła pierwsze posiedzenie 
komisji. 
 
 
Protokolant 
 
 
Katarzyna Kosatka      

Wiceprzewodniczący   Przewodnicząca 
    Rady Miasta Gdańska           Komisji Rozwoju 
           Przestrzennego 
 
           Sylwester Pruś          Małgorzata Chmiel 
 
 
 
 


